
 

Verksamhetsberättelse för 2019 

 

Styrelsen för Mälarhöjdsföreningen vill härmed lämna sin redogörelse för verksamheten 

under året. 

Årsmötet 
Årsmötet hölls i kyrkans församlingslokal den 9 april kl 18.30. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet och 

nya styrelsemedlemmar valdes in. 

Mälarhöjdsfesten 
Mälarhöjdsfesten ägde traditionsenligt rum den 25 maj. Dagen bjöd på bra väder och många 

besökare fick njuta av scouternas kebaber och hembryggt öl. Anders Gustavsson föreläste om festen 

tema, klimatet. 

Årets EU-val fanns närvarande när många av toppkandidaterna grillades av Maja Aase. Nytt i år var 

att de som fick ungdomsbidragen presenterades på scenen med varsin stor check. 

Rojas dansande barn är alltid mycket uppskattade tillsammans med övriga uppträdande. 

Bellmansdagen 
Vi firade traditionsenligt Bellman vid Bellmanskällan den 26 juli. Vår ”Bellman” framförde sånger på 

ett utmärkt sätt. Vi vill att han ska komma nästa år igen. 

Höstmöte 
Höstmötet gick i klimatets tecken den 7 november med Anders Gustavsson från KTH som föreläsare. 

Han ingöt hopp till alla som har klimatångest. 

Ungdomsbidrag 
Styrelsen har tillämpat våra regler och rutiner för utdelande av ungdomsbidrag. Ansökningar för 2019 

var färre än vanligt, men vi kommer att annonsera bättre till nästa år. De som beviljade 

ungdomsbidraget fick en stor check på scenen. 

Styrelsen och administration 
Styrelsen har hållit nio möten, plus ett konstituerande möte, under året. 

Genom att själva sköta betalningar och medlemsregistret har vi minskat administrativa kostnader 

genom eget arbete. Allt detta har stärkt föreningens ekonomi. 

Vi har fortsatt samarbetet med mäklarna för att få nya medlemmar. 


